
Nämndinitiativ 

Kvinnojourer 
I en tid där våldet brer ut sig i samhället och särskilt våld i nära relation så måste Malmö vara 
ett föredöme. Enligt BRÅ’s senaste rapport var 81% av alla anmälda misshandelsbrott mot 
kvinnor utförda av en bekant.  
 
Kvinnojourerna i Malmö har under lång tid flaggat för att långsiktighet är helt avgörande för 
att de ska kunna utföra- och ha en så bra verksamhet som möjligt. Efter att den nya lagen 
trädde i kraft den 1:a april blev de skyddande boendena tillståndspliktiga och barnen som 
följer sina mammor måste nu också ha egna placeringsbeslut. Detta sätter ännu högre krav 
på de skyddade boendena och kvinnojourerna.  
 
Nu mer än någonsin behöver därför kvinnojourerna en finansiell stabilitet i sin verksamhet för 
att kunna överleva.  
 

Med anledning av ovan föreslås arbetsmarknads- och 
socialnämnden besluta: 

Att uppdra åt arbetsmarknads- och socialförvaltningen att ta kontakt med samtliga 
kvinnojourer i Malmö i syfte att få en uppdatering om deras ekonomiska förutsättningar.  

Att uppdra åt arbetsmarknads- och socialförvaltningen att initiera IOP med de kvinnojourer i 
Malmö som är intresserade av det.  
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